

**Furnitanas.lt** e-parduotuvėje įsigytas prekes kurjeris Jūsų nurodytu adresu pristatys iki pat durų visoje Lietuvoje, per 1-2 darbo dienas. Prieš pristatydamas siuntą kurjeris susisieks su Jumis nurodytu kontaktiniu telefonu. Savaitgaliais ir valstybinių švenčių dienomis užsakymai nėra pristatomi.

Jei **siuntos vertė yra 100 € ir daugiau** – prekių pristatymas yra **NEMOKAMAS**.

Jei **siuntos vertė yra mažesnė nei 100 €** – vienos siuntos pristatymas visoje Lietuvoje Jums kainuos 6,05 €. Vilniaus mieste prekes kviečiame atsiimti mūsų parduotuvėje, esančioje adresu Liepsnos g. 3.

**Atkreipiame dėmesį, kad Jūsų užsakytos prekės bus išsiųstos tik po pinigų gavimo į mūsų sąskaitą.**

Klientui **nurodžius neteisingus siuntos pristatymo duomenis** (gavėjo vardas, pavardė, adresas, pašto kodas, kontaktinis telefono numeris), gali keistis užsakymo pristatymo terminas. Pasikeitus pristatymo duomenims, prašome kuo skubiau mus informuoti:

el.paštu [info@furnitanas.lt](mailto:info@furnitanas.lt) arba klientų aptarnavimo telefonu +370 5 2323052.

Products purchased from **furnitanas.lt** e-shop are delivered countrywide to your door by a courier in 1-2 working days. Before delivery the courier will contact you by phone. Deliveries on weekends and on national holidays are not possible.

If the **product's value is 100 € and more** – delivery is **FREE OF CHARGE**.

If the **product's value is less than 100 €** - the delivery of one package will cost you 6,05 €.

In Vilnius city we invite you to pick up the purchased goods in our store at Liepsnos g. 3.

**Please take into notice that we send the products only after receiving your payment to our bank account.**

If the client provides us incorrect shipping information (first and last name of the receiver, address, postcode, contact telephone number), it can result in the change of the delivery date. In case of any changes in the delivery address, please inform us as soon as possible:

by e-mail [info@furnitanas.lt](mailto:info@furnitanas.lt) or by phone +370 5 2323052.

Продукты, приобретенные в интернет-магазине **furnitanas.lt**, доставляются по всей стране курьером в течение 1-2 рабочих дней. Перед доставкой курьер свяжется с вами по телефону. Поставки в выходные и национальные праздники невозможны.

Если стоимость заказа составляет 100 евро и более - доставка **БЕСПЛАТНО**.

Если стоимость заказа меньше 100 € - доставка одной упаковки будет стоить вам 6,05 евро.

В Вильнюсе мы приглашаем вас забрать приобретенные товары в нашем магазине по адресу Лиепснос ул. 3.

Обратите внимание, что мы отправляем продукты только после получения вашего платежа на наш банковский счет.

Если клиент предоставит нам неправильную информацию о доставке (имя и фамилия получателя, адрес, почтовый индекс, номер контактного телефона), это может привести к изменению даты доставки.

В случае каких-либо изменений в адресе доставки, пожалуйста, сообщите нам как можно скорее:

по электронной почте [info@furnitanas.lt](mailto:info@furnitanas.lt) или по телефону +370 5 2323052.